



Studierådsmötesprotokoll 2009-01-21

Närvaro:	Edward Linderoth-Olson	Ordförande
	Christian Lindgren	Vice Ordförande
	Mattias Jernberg	Sekreterare, Kursombudsansvarig
	Anders Eriksson	
	Azra Balic	
	Fredrik Andersson	
	George Ryrstedt	
	Fredrik Lidberg	VKO
	Emma Fägerlind	VKO
	Olov Petren	Kårordförande

- §1 OFMÖ Ordförande Edward Linderoth-Olson förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar, då VKO är permanent adjungerade.
- §4 Godkännande av dagordningen Dagordningen godkändes med tillägget §14.5 ETS052.
- §5 Mat Christian påtalade att maten var på väg. Edward åtog sig att hjälpa Christian med matlagningen till SRD3.
- §6 Disk Christian åtog sig att diska detta möte.
- §7 Föregående mötesprotokoll Bordlades till nästa möte då protokollen (SRD8 -08 samt SRD1 -09) inte var justerade.
- §8 Meddelanden Edward lät meddela att PL-Kina har sitt första möte på fredag. Dessutom har en programledningsledamot från vart program varit på programledningsutbildning.
- VKO Fredrik meddelade att det är SRX möte på måndag. Man ska bland annat se till att ordförande i varje studieråd kommer in i Kårhusets lokaler och datorsystem för att underlätta deras ämbeten. VKO meddelade även att rättighetslistan för studenterna uppdaterats, dock verkade en punkt om rätt till extentor försvunnit. Han meddelade att han planerade att gå igenom listan för att undersöka om fler punkter som bör stå med försvunnit.
- Azra meddelade att uppdateringen av C-programmets infosidor påbörjats och att uppdateringen av D-programmets låg i startgruperna.
- Kårordförande lät meddela att vårens kårutbildningar drar igång nu och att tider för StufU-möten är spikade och utmailade.



VKO Fredrik meddelade att man ska ha husfest i hela kårhuset.

§9 Beslutsuppföljning Edward har inte talat med SRE-ordförande, mötet **beslöt** att skjuta upp ärendet till nästa möte. Ett utkast till förbättringar av Datorkom finns dock och presenteras under §14.5 ETS052

§10 Kursombud Christian och Mattias presenterade resultatet från rundfrågning av kursansvariga. Det framkom under tillfrågningen att det till största delen är bristande motivation från studenternas sida att bli kursombud som gör att kursansvariga tröttnar på att försöka utse dessa. Därför bör man jobba i den änden istället och öka studenternas intresse för studierelaterade frågor.

För att avhjälpa problemet för tillfället önskades en form av kursreservister, studeranden som i avsaknad av andra kursombud ställer upp som kursombud på kursen, dessa bör då finnas per årskurs.

Mötet **beslöt** att som kursombudsreservister välja:

- Mattias Jernberg och Anders Eriksson för D06
- Christian Lindgren och George Ryrstedt för D07
- Azra Balic för C08

Christian påpekade att dessa kursombudsreservister bör läsa den broschyr som finns om CEQ-utvärderingar för att få bättre överblick över vad som ska göras.

Edward drog upp önskemålet att ha någon form utbildningskväll/lunch för kursombuden. Mötet **beslöt** att ålägga Christian och Edward att till SRD3 ta fram ett förslag till hur detta skulle göras.

§11 Kursutvärderingar Edward meddelade att han försökt boka in ett möte med programledningen för att diskutera förbättringar kring hanteringen av kursutvärderingarna för att få bättre respons och uppföljning från studenterna. Detta blir troligtvis på måndag eller måndagen därefter.

Kursutvärderingsansvarig påpekade att SRD bör ha en kolumn i utvärderingsenkäternas arbetsgång där man kan indikera att studierådet har censurerat enkäterna, detta då studiecentrum ofta verkar missa att enkäterna redan är censurerade.

§12 Pluggfik Mötet **beslöt** att välja Christian Lindgren till ansvarig för pluggfiken VT-09.

§13 Matansvarig SRD bör ha en ansvarig som ser till att mat lagas till mötena. Färdiglagad mat kan tyvärr inte has då SRDs budget nästan halverats till 12kkr. Därför ska SRD motionera till VTM om att ha en matansvarig vars ansvarsområden inkluderar mat till möten



samt mat och organisation till pluggfik.

§14 Lunchstatistik

Bordlades då ansvarig inte skött sitt uppdrag.

§14.5 ETS052

Edward lade fram förslagen till förbättringar av ETS052, Datorkommunikation. Dessa diskuterades, om ytterligare förbättringar önskas medtagas bör man kontakta Edward.

§15 PR

Punkten utgick p.g.a. tidsbrist.

§16 Övrigt

Fredrik ansåg att det utskriftskonto SRD ryktas ha på E-husets datorsystem bör kollas upp och info om hur det används ska uppdateras. Fredrik kollar upp med perf och tar upp resultatet med Edward.

Edward blev påmind om att Gyllene pekpinnen skulle delas ut och visste inte om vi redan valt årets lärare på D. Mattias ålades att gå igenom protokollen för att se om någon redan är utsedd till årets lärare.

Christian efterlyste fler möten utanför ordinarie mötestid för att få mer tid på de ordinarie. Diskussionen bordlades till nästa möte p.g.a. tidsbrist.

VKO Fredrik undrade om studenträttigheterna kunde visas på infoskärmar (gärna då över hela LTH). Detta informerades om att det går men att JPG-bilder måste genereras och att dessa ligger uppe två veckor i stöten. Dessa måste dessutom skickas via mail till ansvarig för infoskärmar, möjligtvis skulle detta då gå att automatisera m.h.a. DWWW.

Azra påpekade att kurshemsidan i MAMA01 är extremt dåligt uppdaterad. Bl.a. listas fel kurslitteratur och information kommer ut alldeles för sent. Kårdordförande ansåg att kursombud och kursreservister bör trycka på kursansvarig om sådana fel uppstår, om inte bör kursombuden kontakta SRD för att förbättra situationen.

§17 Skitsnack

Azra tycker det är jättekul att rita rosa pantrar.

§18 OFMA

Ordförande Edward Linderoth-Olson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Mattias Jernberg
Sekreterare

Edward Linderoth-Olson
Ordförande